
Zápis a usnesení z mimořádného zasedání AS FSV UK 
Datum: 9. 6. 2020 od 18:00 

Místo: online jednání prostřednictvím platformy Zoom 

 

Přítomni: 

Za pedagogickou komoru: 

doc. PhDr. Emil Aslan, Ph.D.; doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.; PhDr. Jan Hornát, Ph.D; Hana               

Kubátová, M.A., Ph.D.; PhDr. Jiří Kukačka, Ph.D.; doc. Mgr. MgA. Filip Láb, Ph.D.; PhDr. Václav               

Moravec, Ph.D., Ph.D.; PhDr. Jaromír Soukup, Ph.D.; PhDr. Ing. Petr Soukup, Ph.D; prof. MgA.              

Martin Štoll, Ph.D.  

 

Za studentskou komoru: 

Šimon Appelt, Bc. Martin Bláha, Bc. Jakub Iran, Jan Křovák, Lucie Lemonová, Mgr. Veronika              

Macková, Bc. Nick Ojo Omorodion, Bc. Ondřej Šveda, Mgr. Kateřina Turková 

 

Omluveni: Petr Kobylka 

 

Hosté: děkanka FSV UK PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D.; tajemník fakulty Ing. Ondřej             

Blažek; proděkan pro studijní záležitosti doc. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D. 

 

 

 

 

 

1. Schválení návrhu programu mimořádného zasedání AS FSV UK  

 

Předseda AS FSV UK Václav Moravec uvítal přítomné senátorky, senátory, členy vedení a hosty.  

Následně představil návrh programu dnešního mimořádného zasedání, přičemž se přihlásila Hana           

Kubátová se žádostí o zařazení nového bodu jednání týkajícího se návrhu změny rozpočtu FSV              

UK na rok 2020 s ohledem na navýšení o přidělenou bonifikaci programů Progres.  

 

Předseda AS FSV UK Václav Moravec následně vyzval k hlasování o usnesení. 
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Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje upravený návrh programu mimořádného zasedání 9. 6.              

2020. 

Pro: Aslan, Hejlová, Hornát, Kubátová, Kukačka, Láb, Soukup J., Soukup P., Štoll, Appelt, Bláha,              

Iran, Křovák, Lemonová, Macková, Ojo Omorodion, Šveda, Turková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Moravec 

Schváleno 

 

2. Pravidla pro organizaci studia na FSV UK 

 
Předseda AS FSV UK Václav Moravec předal slovo proděkanu Krištoufkovi, aby nám představil             

tento bod zasedání. 

 

Proděkan Krištoufek poděkoval za dnešní mimořádné zasedání. Pravidla pro organizaci studia již            

popsal na řádném zasedání senátu minulý týden. Zároveň byla Pravidla prodiskutována na            

společném jednání Studijní a Legislativní komise AS FSV UK, přičemž se v nich udělaly drobné               

úpravy. Jde o technické změny, do věcných úprav se již nechtěli pouštět, protože by se zvýšila                

pravděpodobnost neschválení na AS UK. 

 

Pokud senát dnes Pravidla schválí, tak po podepsání děkanky a předsedy AS FSV UK, budou               

odeslány na AS UK, fyzicky, spisovou službou a e-mailově, proděkan Krištoufek o tom bude              

informovat také předsedu Legislativní komise AS UK dr. Stašu. 

 

Předseda AS FSV UK Václav Moravec poprosil Martina Štolla, jako předsedu Studijní komise, o              

vyjádření ze společného jednání Studijní a Legislativní komise ohledně Pravidel. 

 

Martin Štoll řekl, že detekovali jen drobné překlepy, vedli debatu spíše o tom, jak se Pravidla                

promítnou do praxe následujících let, týkala se studijních principů, ne dokumentu jako takového.             

Řešili např. kreditové ohodnocení diplomových seminářů. Studijní komise navrhuje schválit          

Pravidla pro organizaci studia na FSV UK. 

 

Jiří Kukačka, jako předseda Legislativní komise doplnil, že se přidali k závěru Studijní komise a               

také doporučují schválení Pravidel. 
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Předseda AS FSV UK Václav Moravec vybídl k diskuzi. Nikdo neměl nic k doplnění, proto vyzval k                 

hlasování o usnesení. 

 

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje předložená Pravidla pro organizaci studia na FSV UK. 

Pro: Aslan, Hejlová, Hornát, Kubátová, Kukačka, Láb, Moravec, Soukup J., Soukup P., Štoll,             

Appelt, Bláha, Iran, Křovák, Lemonová, Macková, Ojo Omorodion, Šveda, Turková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 
 

3. Návrh změny rozpočtu FSV UK na rok 2020 – navýšení o přidělenou            

bonifikaci programů Progres 

 

Předseda AS FSV UK Václav Moravec předal slovo tajemníku fakutly Ondřeji Blažkovi, aby nás              

provedl tímto novým bodem jednání. 

 

Tajemník poděkoval za zařazení tohoto bodu na dnešní zasedání takto narychlo. Informaci o             

bonifikaci jsme neměli při schvalování rozpočtu FSV UK pro rok 2020, proto se schvaluje nyní               

dostatečně. Schválenou částku dostali ve čtvrtek e-mailem z rektorátu, vedoucí oddělení vědy Eva             

Horníčková to narychlo zpracovala. Jde v podstatě o technikálii, protože pravidla, jak se tato              

bonifikace zpracovává jsou neměnná, tímto ji velmi děkuje. Poděkoval také předsedkyni EK AS             

FSV UK Haně Kubátové, že se sešla narychlo také Ekonomická komise. Bonifikace je ve výši 3                

mil. Kč, je z toho odvedena režie na účely a použití. Vše bylo v důvodové zprávě, pokud jsou                  

doplňující dotazy, je k dispozici. 

 

Předseda AS FSV UK Václav Moravec také poděkoval Haně Kubátové a Ekonomické komisi, že              

se sešla včera, navíc usnášeníschopná. 

 

Hana Kubátová poděkovala Ekonomické komise za účast na včerejším jednání. Komise vyslovila            

souhlas se schválením a žádá plénum o schválení změny rozpočtu. 

 

odešla Denisa Hejlová 
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Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje změnu rozpočtu FSV UK na rok 2020 v souvislosti s                 

přidělenou bonifikací programů Progres. 

Pro: Aslan, Hornát, Kubátová, Kukačka, Láb, Moravec, Soukup J., Soukup P., Štoll, Appelt, Bláha,              

Iran, Křovák, Lemonová, Macková, Ojo Omorodion, Šveda, Turková 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 
 
 

4. Různé  

 
Do bodu různé neměl nikdo žádný podnět a tak předseda AS FSV UK všem poděkoval za účast a                  

dnešní mimořádné zasedání ukončil. 

 

 

 

PhDr. Václav Moravec, Ph.D, Ph.D. 

     předseda AS FSV UK 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: 
Mgr. Kateřina Vovsová, tajemnice AS FSV UK 

4 


